
Protokół Nr XXXVIII/21 

z sesji Rady Miejskiej w Radkowie 

z dnia 31 marca 2021 roku 

 
 

Otwarcie obrad - godz. 15.16 

Zamknięcie obrad - godz. 18.30 

 

Ad. 1 
Obrady XXXVIII sesji Rady Miejskiej w Radkowie otworzył Przewodniczący RM witając 
osoby uczestniczące w sesji oraz poinformował, że na podstawie art. 15zzx ust. 1 i 2 ustawy 
z dnia 2 marca 2020 roku o szczególnych rozwiązaniach związanych z zapobieganiem, 
przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID-19, innych chorób zakaźnych oraz wywoływanych 
nimi sytuacji kryzysowych powiedzenie odbywa się w trybie zdalnym, poprzez 
wideokonferencję w aplikacji Skype. 
 
Ad. 2  
Przewodniczący RM stwierdził, że obrady są prawomocne - w sesji zdalnie uczestniczy 15 
radnych. 
Ponadto w sesji zdalnie uczestniczyli także wszyscy sołtysi reprezentujący poszczególne 
miejscowości gminy. 
 
Ad. 3 
Przewodniczący RM - stwierdził, że sesja zwołana została zgodnie z zasadami określonymi 
w Statucie Gminy, w związku z czym stwierdził prawidłowość jej zwołania. 
 
Ad. 4 
Przewodniczący RM - przedstawił porządek obrad sesji w dniu 31 marca 2021 r. 
 
1. Otwarcie sesji. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Stwierdzenie prawidłowości zwołania sesji. 

4. Przedstawienie porządku obrad i wprowadzenie ewentualnych zmian. 

5. Wypowiedzenie się oraz zgłaszanie uwag przez radnych do treści protokołu z sesji z 

dnia 26 lutego 2021 r. 

6. Wypowiedzenie się oraz zgłaszanie uwag przez radnych do treści protokołu z sesji 

nadzwyczajnej z dnia 26 marca 2021 r. 

7. Sprawozdanie z funkcjonowania klubów sportowych w gminie za rok 2020. 

8. Sprawozdanie z działalności Gminnej Rady Sportu za rok 2020. 

9. Sprawozdanie z realizacji Programu Współpracy Gminy Radków z organizacjami 

pozarządowymi za rok 2020. 

10. Sprawozdanie z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny za rok 2020. 

11. Sprawozdanie z prac Burmistrza w okresie międzysesyjnym. 

12. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) przyjęcia „Koncepcji organizacji usług transportowych door-to-door dla osób z 

potrzebą wsparcia w zakresie mobilności w Gminie Radków”  – DRUK NR 1 

b) przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Radków w 2021 roku  – DRUK NR 2 

c) wykazu kąpielisk oraz określenia sezonu kąpielowego na terenie Gminy Radków  

w 2021 roku         – DRUK NR 3 



d) o zmianie uchwały w sprawie Statutu Gminy Radków   – DRUK NR 4 

e) niewyrażenia zgody na wyodrębnienie funduszu sołeckiego w 2022 roku  

          – DRUK NR 5 

f) wyrażenia zgody na zawarcie przez Burmistrza Miasta i Gminy Radków umowy 

dzierżawy części nieruchomości gruntowej na okres 25 lat oraz odstąpienia  

od przetargowego trybu zawarcia umowy     – DRUK NR 6 

g) wyrażenia zgody na zawarcie przez Burmistrza Miasta i Gminy Radków umowy 

dzierżawy nieruchomości gruntowej na okres 25 lat oraz odstąpienia  

od przetargowego trybu zawarcia umowy     – DRUK NR 7 

h) udzielenia pomocy rzeczowej dla Województwa Dolnośląskiego, na realizację 

zadania pn.: „Budowa chodnika na odcinku długości 760 m wzdłuż drogi 387 w 

miejscowości Radków”       – DRUK NR 8 

i) udzielenia pomocy rzeczowej dla Województwa Dolnośląskiego, na realizację 

zadania pn.: „Przebudowa jezdni wraz z budową chodnika na odcinku 1350 m 

wzdłuż drogi wojewódzkiej nr 388 pomiędzy miejscowościami Ratno Dolne – 

Wambierzyce”        – DRUK NR 9 

j) udzielenia pomocy rzeczowej dla Województwa Dolnośląskiego, na realizację 

zadania pn.: „Budowa chodnika w ciągu drogi wojewódzkiej nr 387 na terenie 

miejscowości Karłów”       – DRUK NR 10 

k) o zmianie uchwały w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Radków         – DRUK NR 11 

l) zmian w budżecie Gminy Radków na 2021 rok    – DRUK NR 12 

m)  wyrażenia zgody na zawarcie przez Burmistrza Miasta i Gminy Radków umowy 

dzierżawy nieruchomości gruntowej na okres 5 lat oraz odstąpienia od 

przetargowego trybu zawarcia umowy     – DRUK NR 13 

13. Sprawy różne. 

14. Zamknięcie sesji. 

        
Przewodniczący RM - zapytał, czy ktoś chciałby zgłosić wniosek w sprawie zmiany 
przedstawionego porządku obrad (porządek obrad stanowi załącznik do protokołu). 
 
Nie zgłoszono wniosków do porządku obrad 
 
Ad. 5 
Przewodniczący RM - poinformował, że protokół z sesji Rady Miejskiej w Radkowie z dnia 26 
lutego 2021 r. był wyłożony do wglądu w Biurze Rady Miejskiej w Radkowie oraz 
zamieszczony został w Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu Miasta i Gminy w Radkowie.  
Przewodniczący RM zapytał, czy radni mają uwagi do protokołu z sesji z dn. 26 lutego 2021 
r. 
 
Nie wniesiono uwag do w/w protokołu. 
 
Ad. 6 
Przewodniczący RM - poinformował, że protokół z nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej w 
Radkowie z dnia 26 marca 2021 r. był wyłożony do wglądu w Biurze Rady Miejskiej w 
Radkowie oraz zamieszczony został w Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu Miasta i 
Gminy w Radkowie.  
Przewodniczący RM zapytał, czy radni mają uwagi do protokołu z sesji nadzwyczajnej z dn. 
26 marca 2021 r. 
 
Nie wniesiono uwag do w/w protokołu. 



 
Ad. 7 
Przewodniczący RM - poprosił przedstawicieli poszczególnych klubów sportowych o złożenie 
sprawozdań z działalności klubów sportowych za 2020 rok. 
 
Gabriela Radzyńska - przedstawiciel WLKS Wambierzyce złożyła sprawozdanie z 
działalności klubu sportowego za 2020 rok (sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu). 
 
Paweł Gorczyca - Prezes UKS „Wieża” Radków złożył sprawozdanie z działalności klubu 
sportowego za 2020 rok (sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu). 
 
Marek Niewiadomy - Prezes UKS „Victoria” Ścinawka Średnia złożył sprawozdanie z 
działalności sekcji łuczniczej za 2020 rok (sprawozdanie stanowi załączniki do protokołu). 
 
Kazimierz Szydełko - Prezes UKS GIECEK Radków złożył sprawozdanie z działalności klubu 
sportowego za 2018 rok (sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu). 
 
Ryszard Markowicz - Prezes LZS „TĘCZA” Ścinawka Dolna złożył sprawozdanie z 
działalności klubu sportowego za 2020 rok (sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu). 
 
Roman Borkowski – członek zarządu MLKS „Zjednoczeni Ścinawka Średnia złożył 
sprawozdanie z działalności klubu sportowego za 2020 rok (sprawozdanie stanowi załącznik 
do protokołu). 
 
Marek Kusiakiewicz – V-ce Prezes Stowarzyszenia Hejszowina złożył sprawozdanie z 
działalności klubu sportowego za 2018 rok (sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu). 
 
Janusz Gorczycki - przedstawiciel LZS „GRANICA” Tłumaczów złożył sprawozdanie z 
działalności klubu sportowego za 2020 rok (sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu). 
 
Przewodniczący RM - zapytał, czy radni mają pytania do przedstawionych sprawozdań. 
Nikt z radnych nie miał pytań.  
 
Burmistrz – podziękował za zaangażowanie szczególnie członkom zarządów klubów oraz 
wyróżnił UKS „Victoria” Ścinawka Średnia, UKS „Wieża” Radków i UKS GIECEK Radków 
jako kluby, które mają największe osiągnięcia i punktację w statystykach, na których gmina 
bazuje starając się o środki na rozwój bazy sportowej oraz na organizację sportowych imprez 
promujących gminę. Burmistrz zwrócił się z prośbą do pozostałych organizacji, aby 
organizowały szkolenia, które zagwarantują wzrost poziomu przynajmniej do pretendującego 
do osiągania punktacji. Burmistrz poprosił również, aby rzetelnie uwzględniać w 
sprawozdaniach w całości koszty gminy na utrzymanie i rozwój bazy sportowej.  
 
Ad. 8 
Roman Borkowski - Przewodniczący Gminnej Rady Sportu - złożył sprawozdanie z 
działalności Gminnej Rady Sportu za rok 2020 (sprawozdanie stanowi załącznik do 
protokołu). 
 
Przewodniczący RM - zapytał, czy radni mają pytania do przedstawionego sprawozdania. 
Nikt z radnych nie miał pytań.  
 
Ad. 9 
Burmistrz - złożył sprawozdanie z realizacji Programu Współpracy Gminy Radków z 
organizacjami pozarządowymi za rok 2020 (sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu). 
 
Przewodniczący RM - zapytał, czy radni mają pytania do przedstawionego sprawozdania. 



Nikt z radnych nie miał pytań. 
C. Jarzyńska – uzupełniła informację, że program realizowany w Ścinawce Górnej został 
napisany przez TPD w Radkowie, na co otrzymało dofinansowanie 5 000 zł z Funduszu 
Inicjatyw Wiejskich UMWD, a gmina pokryła koszty osoby prowadzącej zajęcia. 
 
Ad. 10 
Małgorzata Wojtkowiak – Zastępca Kierownika OPS w Radkowie z/s w Ścinawce Średniej - 
złożyła sprawozdanie z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny za rok 2020 
(sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu). 
 
Przewodniczący RM - zapytał, czy radni mają pytania do przedstawionego sprawozdania. 
Nikt z radnych nie miał pytań. 
 
Ad. 11 
Przewodniczący RM - poprosił Burmistrza o złożenie sprawozdania międzysesyjnego. 
 
Burmistrz złożył sprawozdanie ze swoich prac za okres od 27 lutego 2021 r. do 31 marca 
2021 r. (sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu). 
 
Przewodniczący RM zapytał, czy radni mają pytania do przedstawionego sprawozdania. 
Nikt z radnych nie miał pytań. 
 
Ad. 12 

DRUK NR 1 w sprawie przyjęcia „Koncepcji organizacji usług transportowych 
door-to-door dla osób z potrzebą wsparcia w zakresie mobilności w Gminie 
Radków” 

Przewodniczący RM – poinformował, że projekty uchwał podlegały szczegółowemu 
omówieniu na wspólnym posiedzeniu komisji RM w Radkowie w dniu 29 marca 2021 r. 

Przewodniczący RM - poprosił stałe komisje RM o przedstawienie opinii w sprawie 

przedmiotowego projektu uchwały. 

Bogusz Drożdż - komisja rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Czesława Jarzyńska - komisja skarg, wniosków i petycji pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Piotr Trybus - komisja budżetu, planowania i mienia komunalnego pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Barbara Sobczyńska - komisja oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt 

uchwały. 

Janusz Gorczycki - komisja kultury, sportu i turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. 

Krzysztof Przybycień - komisja zdrowia, spraw społecznych i porządku publicznego 

pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Ryszard Markowicz - komisja spraw gospodarczych i rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały.   

Przewodniczący RM - zapytał czy ktoś z Pań i Panów radnych ma pytania odnośnie projektu 



uchwały DRUK NR 1. 

Nikt z radnych nie miał pytań. 

Przewodniczący RM - stwierdził kworum i zarządził głosowanie nad uchwałą. 

Przystąpiono do głosowania: 

Głosowało 15 radnych:   za - 15   przeciw - 0   wstrzymało się - 0. 

Wykaz imiennych głosowań stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący RM stwierdził, że w wyniku głosowania uchwała została przyjęta. 

DRUK NR 2 w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 
zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Radków w 2021 roku 

Przewodniczący RM - poprosił stałe komisje RM o przedstawienie opinii w sprawie 

przedmiotowego projektu uchwały. 

Bogusz Drożdż - komisja rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Czesława Jarzyńska - komisja skarg, wniosków i petycji pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Piotr Trybus - komisja budżetu, planowania i mienia komunalnego pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Barbara Sobczyńska - komisja oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt 

uchwały. 

Janusz Gorczycki - komisja kultury, sportu i turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. 

Krzysztof Przybycień - komisja zdrowia, spraw społecznych i porządku publicznego 

pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Ryszard Markowicz - komisja spraw gospodarczych i rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały.   

Przewodniczący RM - zapytał czy ktoś z Pań i Panów radnych ma pytania odnośnie projektu 

uchwały DRUK NR 2. 

Nikt z radnych nie miał pytań. 

Przewodniczący RM - stwierdził kworum i zarządził głosowanie nad uchwałą. 

Przystąpiono do głosowania: 

Głosowało 15 radnych:   za - 15   przeciw - 0  wstrzymało się - 0. 

Wykaz imiennych głosowań stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący RM stwierdził, że w wyniku głosowania uchwała została przyjęta. 



DRUK NR 3 w sprawie wykazu kąpielisk oraz określenia sezonu kąpielowego na 
terenie Gminy Radków w 2021 roku 

Przewodniczący RM - poprosił stałe komisje RM o przedstawienie opinii w sprawie 

przedmiotowego projektu uchwały. 

Bogusz Drożdż - komisja rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Czesława Jarzyńska - komisja skarg, wniosków i petycji pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Piotr Trybus - komisja budżetu, planowania i mienia komunalnego pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Barbara Sobczyńska - komisja oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt 

uchwały. 

Janusz Gorczycki - komisja kultury, sportu i turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. 

Krzysztof Przybycień - komisja zdrowia, spraw społecznych i porządku publicznego 

pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Ryszard Markowicz - komisja spraw gospodarczych i rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały.   

Przewodniczący RM - zapytał czy ktoś z Pań i Panów radnych ma pytania odnośnie projektu 

uchwały DRUK NR 3. 

Nikt z radnych nie miał pytań. 

Przewodniczący RM - stwierdził kworum i zarządził głosowanie nad uchwałą. 

Przystąpiono do głosowania: 

Głosowało 15 radnych:   za - 15   przeciw - 0   wstrzymało się - 0. 

Wykaz imiennych głosowań stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący RM stwierdził, że w wyniku głosowania uchwała została przyjęta. 

DRUK NR 4 o zmianie uchwały w sprawie Statutu Gminy Radków 

Przewodniczący RM - poprosił stałe komisje RM o przedstawienie opinii w sprawie 

przedmiotowego projektu uchwały. 

Bogusz Drożdż - komisja rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Czesława Jarzyńska - komisja skarg, wniosków i petycji pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Piotr Trybus - komisja budżetu, planowania i mienia komunalnego pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Barbara Sobczyńska - komisja oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt 



uchwały. 

Janusz Gorczycki - komisja kultury, sportu i turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. 

Krzysztof Przybycień - komisja zdrowia, spraw społecznych i porządku publicznego 

pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Ryszard Markowicz - komisja spraw gospodarczych i rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały.   

Przewodniczący RM - zapytał czy ktoś z Pań i Panów radnych ma pytania odnośnie projektu 

uchwały DRUK NR 4. 

Nikt z radnych nie miał pytań. 

Przewodniczący RM - stwierdził kworum i zarządził głosowanie nad uchwałą. 

Przystąpiono do głosowania: 

Głosowało 15 radnych:   za - 15   przeciw - 0   wstrzymało się - 0. 

Wykaz imiennych głosowań stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący RM stwierdził, że w wyniku głosowania uchwała została przyjęta. 

DRUK NR 5 w sprawie niewyrażenia zgody na wyodrębnienie funduszu sołeckiego w 
2022 roku 

Przewodniczący RM - poprosił stałe komisje RM o przedstawienie opinii w sprawie 

przedmiotowego projektu uchwały. 

Bogusz Drożdż - komisja rewizyjna zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały pozytywnie 

przy 2 głosach wstrzymujących się. 

Czesława Jarzyńska - komisja skarg, wniosków i petycji pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Piotr Trybus - komisja budżetu, planowania i mienia komunalnego pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Barbara Sobczyńska - komisja oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt 

uchwały. 

Janusz Gorczycki - komisja kultury, sportu i turystyki zaopiniowała przedmiotowy projekt 

uchwały pozytywnie przy 1 głosie wstrzymującym się. 

Krzysztof Przybycień - komisja zdrowia, spraw społecznych i porządku publicznego 

pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Ryszard Markowicz - komisja spraw gospodarczych i rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały.   

Przewodniczący RM - zapytał czy ktoś z Pań i Panów radnych ma pytania odnośnie projektu 



uchwały DRUK NR 5. 

Nikt z radnych nie miał pytań. 

Przewodniczący RM - stwierdził kworum i zarządził głosowanie nad uchwałą. 

Przystąpiono do głosowania: 

Głosowało 15 radnych:   za - 13   przeciw - 1   wstrzymało się - 1. 

Wykaz imiennych głosowań stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący RM stwierdził, że w wyniku głosowania uchwała została przyjęta. 

DRUK NR 6 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez Burmistrza Miasta i Gminy 
Radków umowy dzierżawy części nieruchomości gruntowej na okres 25 lat oraz 
odstąpienia od przetargowego trybu zawarcia umowy 

Przewodniczący RM - poprosił stałe komisje RM o przedstawienie opinii w sprawie 

przedmiotowego projektu uchwały. 

Bogusz Drożdż - komisja rewizyjna zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały pozytywnie 

przy 1 głosie wstrzymującym się. 

Czesława Jarzyńska - komisja skarg, wniosków i petycji zaopiniowała przedmiotowy projekt 

uchwały pozytywnie przy 1 głosie wstrzymującym się. 

Piotr Trybus - komisja budżetu, planowania i mienia komunalnego zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały pozytywnie przy 2 głosach wstrzymujących się. 

Barbara Sobczyńska - komisja oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt 

uchwały. 

Janusz Gorczycki - komisja kultury, sportu i turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. 

Krzysztof Przybycień - komisja zdrowia, spraw społecznych i porządku publicznego 

pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Ryszard Markowicz - komisja spraw gospodarczych i rolnictwa zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały pozytywnie przy 2 głosach wstrzymujących się. 

Przewodniczący RM - zapytał czy ktoś z Pań i Panów radnych ma pytania odnośnie projektu 

uchwały DRUK NR 6. 

Nikt z radnych nie miał pytań. 

Przewodniczący RM - stwierdził kworum i zarządził głosowanie nad uchwałą. 

Przystąpiono do głosowania: 

Głosowało 15 radnych:   za - 13   przeciw - 0   wstrzymało się - 2. 

Wykaz imiennych głosowań stanowi załącznik do protokołu. 



Przewodniczący RM stwierdził, że w wyniku głosowania uchwała została przyjęta. 

DRUK NR 7 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez Burmistrza Miasta i Gminy 
Radków umowy dzierżawy nieruchomości gruntowej na okres 25 lat oraz odstąpienia  
od przetargowego trybu zawarcia umowy 

Przewodniczący RM - poprosił stałe komisje RM o przedstawienie opinii w sprawie 

przedmiotowego projektu uchwały. 

Bogusz Drożdż - komisja rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.  

Czesława Jarzyńska - komisja skarg, wniosków i petycji pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Piotr Trybus - komisja budżetu, planowania i mienia komunalnego pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Barbara Sobczyńska - komisja oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt 

uchwały. 

Janusz Gorczycki - komisja kultury, sportu i turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. 

Krzysztof Przybycień - komisja zdrowia, spraw społecznych i porządku publicznego 

pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Ryszard Markowicz - komisja spraw gospodarczych i rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały.   

Przewodniczący RM - zapytał czy ktoś z Pań i Panów radnych ma pytania odnośnie projektu 

uchwały DRUK NR 7. 

Nikt z radnych nie miał pytań. 

Przewodniczący RM - stwierdził kworum i zarządził głosowanie nad uchwałą. 

Przystąpiono do głosowania: 

Głosowało 15 radnych:   za - 15   przeciw - 0   wstrzymało się - 0. 

Wykaz imiennych głosowań stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący RM stwierdził, że w wyniku głosowania uchwała została przyjęta. 

DRUK NR 8 w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Województwa Dolnośląskiego, 
na realizację zadania pn.: „Budowa chodnika na odcinku długości 760 m wzdłuż drogi 
387 w miejscowości Radków” 

Przewodniczący RM - poprosił stałe komisje RM o przedstawienie opinii w sprawie 

przedmiotowego projektu uchwały. 

Bogusz Drożdż - komisja rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Czesława Jarzyńska - komisja skarg, wniosków i petycji pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 



Piotr Trybus - komisja budżetu, planowania i mienia komunalnego pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Barbara Sobczyńska - komisja oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt 

uchwały. 

Janusz Gorczycki - komisja kultury, sportu i turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. 

Krzysztof Przybycień - komisja zdrowia, spraw społecznych i porządku publicznego 

pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Ryszard Markowicz - komisja spraw gospodarczych i rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały.   

Przewodniczący RM - zapytał czy ktoś z Pań i Panów radnych ma pytania odnośnie projektu 

uchwały DRUK NR 8. 

Nikt z radnych nie miał pytań. 

Przewodniczący RM - stwierdził kworum i zarządził głosowanie nad uchwałą. 

Przystąpiono do głosowania: 

Głosowało 15 radnych:   za - 15   przeciw - 0   wstrzymało się - 0. 

Wykaz imiennych głosowań stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący RM stwierdził, że w wyniku głosowania uchwała została przyjęta. 

DRUK NR 9 w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Województwa Dolnośląskiego, 
na realizację zadania pn.: „Przebudowa jezdni wraz z budową chodnika na odcinku 
1350 m wzdłuż drogi wojewódzkiej nr 388 pomiędzy miejscowościami Ratno Dolne – 
Wambierzyce” 

Przewodniczący RM - poprosił stałe komisje RM o przedstawienie opinii w sprawie 

przedmiotowego projektu uchwały. 

Bogusz Drożdż - komisja rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Czesława Jarzyńska - komisja skarg, wniosków i petycji pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Piotr Trybus - komisja budżetu, planowania i mienia komunalnego pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Barbara Sobczyńska - komisja oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt 

uchwały. 

Janusz Gorczycki - komisja kultury, sportu i turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. 

Krzysztof Przybycień - komisja zdrowia, spraw społecznych i porządku publicznego 

pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 



Ryszard Markowicz - komisja spraw gospodarczych i rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały.   

Przewodniczący RM - zapytał czy ktoś z Pań i Panów radnych ma pytania odnośnie projektu 

uchwały DRUK NR 9. 

Nikt z radnych nie miał pytań. 

Przewodniczący RM - stwierdził kworum i zarządził głosowanie nad uchwałą. 

Przystąpiono do głosowania: 

Głosowało 15 radnych:   za - 15   przeciw - 0   wstrzymało się - 0. 

Wykaz imiennych głosowań stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący RM stwierdził, że w wyniku głosowania uchwała została przyjęta. 

DRUK NR 10 w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Województwa 
Dolnośląskiego, na realizację zadania pn.: „Budowa chodnika w ciągu drogi 
wojewódzkiej nr 387 na terenie miejscowości Karłów” 

Przewodniczący RM - poprosił stałe komisje RM o przedstawienie opinii w sprawie 

przedmiotowego projektu uchwały. 

Bogusz Drożdż - komisja rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Czesława Jarzyńska - komisja skarg, wniosków i petycji pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Piotr Trybus - komisja budżetu, planowania i mienia komunalnego pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Barbara Sobczyńska - komisja oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt 

uchwały. 

Janusz Gorczycki - komisja kultury, sportu i turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. 

Krzysztof Przybycień - komisja zdrowia, spraw społecznych i porządku publicznego 

pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Ryszard Markowicz - komisja spraw gospodarczych i rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały.   

Przewodniczący RM - zapytał czy ktoś z Pań i Panów radnych ma pytania odnośnie projektu 

uchwały DRUK NR 10. 

Nikt z radnych nie miał pytań. 

Przewodniczący RM - stwierdził kworum i zarządził głosowanie nad uchwałą. 

Przystąpiono do głosowania: 

Głosowało 15 radnych:   za - 15   przeciw - 0   wstrzymało się - 0. 



Wykaz imiennych głosowań stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący RM stwierdził, że w wyniku głosowania uchwała została przyjęta. 

DRUK NR 11 o zmianie uchwały w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Radków 

Przewodniczący RM - poprosił stałe komisje RM o przedstawienie opinii w sprawie 

przedmiotowego projektu uchwały. 

Bogusz Drożdż - komisja rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Czesława Jarzyńska - komisja skarg, wniosków i petycji pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Piotr Trybus - komisja budżetu, planowania i mienia komunalnego pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Barbara Sobczyńska - komisja oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt 

uchwały. 

Janusz Gorczycki - komisja kultury, sportu i turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. 

Krzysztof Przybycień - komisja zdrowia, spraw społecznych i porządku publicznego 

pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Ryszard Markowicz - komisja spraw gospodarczych i rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały.   

Przewodniczący RM - zapytał czy ktoś z Pań i Panów radnych ma pytania odnośnie projektu 

uchwały DRUK NR 11. 

Nikt z radnych nie miał pytań. 

Przewodniczący RM - stwierdził kworum i zarządził głosowanie nad uchwałą. 

Przystąpiono do głosowania: 

Głosowało 15 radnych:   za - 15   przeciw - 0   wstrzymało się - 0. 

Wykaz imiennych głosowań stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący RM stwierdził, że w wyniku głosowania uchwała została przyjęta. 

DRUK NR 12 w sprawie zmian w budżecie Gminy Radków na 2021 rok 

Przewodniczący RM - poprosił stałe komisje RM o przedstawienie opinii w sprawie 

przedmiotowego projektu uchwały. 

Bogusz Drożdż - komisja rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Czesława Jarzyńska - komisja skarg, wniosków i petycji pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 



Piotr Trybus - komisja budżetu, planowania i mienia komunalnego pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Barbara Sobczyńska - komisja oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt 

uchwały. 

Janusz Gorczycki - komisja kultury, sportu i turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. 

Krzysztof Przybycień - komisja zdrowia, spraw społecznych i porządku publicznego 

pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Ryszard Markowicz - komisja spraw gospodarczych i rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały.   

Przewodniczący RM - zapytał czy ktoś z Pań i Panów radnych ma pytania odnośnie projektu 

uchwały DRUK NR 12. 

Nikt z radnych nie miał pytań. 

Przewodniczący RM - stwierdził kworum i zarządził głosowanie nad uchwałą. 

Przystąpiono do głosowania: 

Głosowało 15 radnych:   za - 15   przeciw - 0   wstrzymało się - 0. 

Wykaz imiennych głosowań stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący RM stwierdził, że w wyniku głosowania uchwała została przyjęta. 

DRUK NR 13 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez Burmistrza Miasta i Gminy 
Radków umowy dzierżawy nieruchomości gruntowej na okres 5 lat oraz odstąpienia 
od przetargowego trybu zawarcia umowy 

Przewodniczący RM - poprosił stałe komisje RM o przedstawienie opinii w sprawie 

przedmiotowego projektu uchwały. 

Bogusz Drożdż - komisja rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Czesława Jarzyńska - komisja skarg, wniosków i petycji pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Piotr Trybus - komisja budżetu, planowania i mienia komunalnego pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Barbara Sobczyńska - komisja oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt 

uchwały. 

Janusz Gorczycki - komisja kultury, sportu i turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. 

Krzysztof Przybycień - komisja zdrowia, spraw społecznych i porządku publicznego 

pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 



Ryszard Markowicz - komisja spraw gospodarczych i rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały.   

Przewodniczący RM - zapytał czy ktoś z Pań i Panów radnych ma pytania odnośnie projektu 

uchwały DRUK NR 13. 

Nikt z radnych nie miał pytań. 

Przewodniczący RM - stwierdził kworum i zarządził głosowanie nad uchwałą. 

Przystąpiono do głosowania: 

Głosowało 15 radnych:   za - 15   przeciw - 0   wstrzymało się - 0. 

Wykaz imiennych głosowań stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący RM stwierdził, że w wyniku głosowania uchwała została przyjęta. 

 
 
Ad. 13  
Przewodniczący RM – odczytał uchwałę Nr XII/1/2021 Składu Orzekającego Regionalnej 
Izby Obrachunkowej we Wrocławiu z dnia 3 marca 2021 r. w sprawie opinii możliwości 
sfinansowania deficytu przedstawionego w uchwale Rady Miejskiej w Radkowie nr 
XXXIII/247/20 z dnia 30 grudnia 2020 r w sprawie budżetu Gminy Radków na 2021 rok, 
zmienionej uchwała Rady Miejskiej w Radkowie nr XXXV/256/21 z dnia 29 stycznia 2021 r. w 
sprawie zmian w budżecie Gminy Radków na rok 2021, w której Skład Orzekający wydał 
opinię pozytywną (uchwała stanowi załącznik do protokołu). 
 
Przewodniczący RM - zapytał czy ktoś chce zabrać głos w sprawach różnych. 
  
J. Gorczycki – zgłosił zapadniecie drogi w okolicy wyjazdu z kamieniołomu w Tłumaczowie i 
poprosił o interwencję w tej sprawie. Radny zapytał także, czy jest rozważana budowa 
chodnika w Tłumaczowie przy drodze 386. 

Burmistrz – odpowiedział, że w sprawie zapadnięcia zostanie powiadomiona DSDiK. 
Odnośnie chodnika Burmistrz odpowiedział, że chodnik jest w projekcie, który będzie złożony 
w tym roku. Planowana budowa jest nieco przesunięta, ponieważ nie była planowana 
budowa chodnika Ratno-Wambierzyce przed chodnikiem w Tłumaczowie. Nabór wniosków 
trwa do 15 września z możliwą realizacją w 2022 roku i finansowaniem 50/50. Kolejny 
planowany projekt to chodnik w Ścinawce Średniej, natomiast chodnik w Karłowie 
prawdopodobnie będzie w całości finansowany przez DSDiK.  

D. Bajcar – zwróciła się z prośbą do Burmistrza o podjęcie działań w sprawie przeglądu 
oświetlenia drogowego oraz zapytała, co stoi na przeszkodzie, aby uwzględnić Ścinawkę 
Górną w projekcie modernizacji oświetlenia drogowego. 

Burmistrz – odpowiedział, że nic nie stoi na przeszkodzie, ponieważ gmina ma audyt na 
wszystkie miejscowości, jednak na terenie Ścinawki Górnej nie było możliwości ujęcia jej do 
modernizacji oświetlenia, ponieważ tam potrzebna jest jego budowa. Realizowane będą 
kolejne programy na wymianę i budowę oświetlenia i wtedy gmina będzie aplikować o ujęcie 
Ścinawki Górnej, Raszkowa i Suszyny. W obecnym programie ujęcie tych miejscowości 
stwarzało zagrożenie wykluczenia całego projektu o wartości 3 mln. Burmistrz poprosił także 
radną o spotkanie i omówienie kilku spraw dotyczących sołectwa. 



M. Sznajder – zapytał kto będzie realizował zadanie budowy chodnika w Karłowie, czy jest 
na nie dofinansowanie oraz czy są znane terminy realizacji zadania. 

Burmistrz – odpowiedział, że obecnie zadanie jest na etapie oczekiwania na pozwolenie 
budowlane, projekt techniczny jest wykonany, zapewnione jest finansowanie, a za kilka 
tygodni projekt będzie składany do UMWD. 

J. Gorczycki – zgłosił, że w reflektorach na orlikach zebrała się woda i poprosił o interwencję 
w sprawie. 

Burmistrz – odpowiedział, że sprawa będzie pilnie załatwiona przez firmę, która jest 
wyposażona w odpowiedni sprzęt.  

Przewodniczący RM – zapytał, czy ktoś jeszcze chce zabrać głos w sprawach różnych. 

Burmistrz – poprosił o informowanie o bieżących sprawach i problemach na co dzień za 
pośrednictwem poczty elektronicznej lub telefonu oraz złożył życzenia Wielkanocne. 

Przewodniczący RM – również złożył życzenia świąteczne. 
 
 
Ad. 14 
Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący RM zamknął XXXVIII sesję Rady Miejskiej 
w Radkowie. 
 
 
 
Protokołowała:               Przewodniczący RM w Radkowie 
 
Justyna Ożóg                      Aleksander Mielniczuk 


